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Til stede: Helle, Søren, Henrik, Signe, Kenneth, Jan, Erik, Rasmus, Tina, Mads, Sanne, Jacob, 

Thomas og Annemette 

Afbud: Rezan og Amalie 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til Drøftelse: 

 

3a/ Velkommen til Jacob (ny afdelingsleder på Øtoften) 

Jacob er 40 år gammel og bor i Rødovre med kone og børn. Jacob har 

12 års erfaring indenfor specialområdet. Jacob er kommet godt i gang 

på Øtoften i en lidt anderledes corona tid. 

 

3b/ Nuværende Corona situation, herunder status på 

fjernundervisning 

Øtoften er åben, der er god stemning. Jacob er kommet godt i gang. 

 

Referat af virtuelt 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

tirsdag d. 12. januar 2021 

kl. 18.00 – 20.00  
 

 
 
 

 



Fjernundervisningen og nådpasning er kommet godt i gang. Stor ros til 

lærerne og pædagoger fra SB. Ledelsen har stor opmærksomhed på 

lærerne, de er på en stor opgave, som de løser rigtig flot. De 

lærerstuderende er kommet i gang med deres praktik, dog i reduceret 

timetal grundet fjernundervisningssituationen. Der er nødpasning i 

SFO og klub, SFO er opdelt i to afdelinger. Der er pt 15 børn tilmeldt 

nødpasning. Ledelsen har opdelt sig, så der både arbejdes hjemme og 

på skolen, skolesekretærerne arbejder hjemmefra og kommer på skolen 

ved behov. Lærerne og ledelsen er meget opmærksomme på elevernes 

trivsel, samt om nogle elever kan have brug for at komme fysisk på 

skolen. Klubbens online tilbud drøftes, Annemette kontakter Jens Ove 

ift. forældreinformation om klubbens tilbud. 

 

3c/ Orientering om situation vedr. Sikker trafik 

(Lars Kock fra CEIS inviteres til SB mødet den 2/3. Vi starter kl 16 

med rundtur med Lars på trafikknudepunkter, SB mødet fremrykkes 

derfor til kl. 17-19)   

Thomas har haft møde med Lars fra CEIS. Der forslås forskellige 

løsninger fra skolens side, Lars deltager på næste SB møde den 2/3. SB 

er bekymret for skolepatruljens sikkerhed. 

 

3d/ Kvalitetsrapport  

Der er deadline for aflevering af kvalitetsrapport med SB kommentarer 

den 17/2. Kvalitetsrapporten drøftes. Ledelsen har været optaget af 

skolens kompetencedækning, og et fremadrettet fokus på skolen vil 

være AKT-området (AKT: Adfærd, kontakt og trivsel).  

 

3e/     

   

 

 

4/               Til drøftelse og beslutning: 

 

4a/    



  

4b/  

 

 

4c/  

 

 

4d/  

 

 

 

 

 

5/               Orientering fra: 

 

5a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 

 

5b/ Eleverne: 

Eleverne håber Coronasituationen bliver bedre, så de snart kan komme 

i skole igen. SB opfordre elevrådet til at lave et online møde inden 

vinterferien. 

 

5c/ Skolebestyrelsen:  

 SB har kontaktet skolechefen vedr. Skolemøbler, svaret er udeblevet, 

så SB har kontaktet Michael Ziegler. SB har møde slut januar med 

skolechef, Michael Ziegler og centerchef. SB roser skoens ledelse for 

det tætte samarbejder og høje informationsniveau under corona 

situationen.  

 

5d/ Medarbejderne: 

Tina har efterspurgt input i lærergruppen. Lærergruppen opfordrer 

forældre til at kontakte lærerne ift. spørgsmål om og udvikling af 

fjernundervisning. Der er stor ros til SB, formand og næstformand for 

engagement og interesse for skolen. 

 

5e/ Ledelsen: 

 

 

5f/ Personalesager – lukket punkt:  



 

 

6/              Eventuelt:  

 

Mødet slut: 20.08 

 

Punkter til kommende møder:  

Nedsættelse af arbejdsgrupper 

Mobiletik  

Evaluering af mobilpolitik. 

Arbejdsgruppe vedr. innovationsprojekter på skolen  

Fremlæggelse af skolens budget for inventar ved ledelsen 

Fagenes udvikling 

Kostpolitik 

Proces for visioner for skolen 

 


